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Írásbeli kérdés
Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptőrvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

éviOVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi

Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

„Mit tett, illetve mit tervez tenni a Kormány a Szül ői Elidegenítési Szindróma ellen?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr! .

Egy választópolgár keresett meg az alábbi kérdéssel :

Mikor lesz téma a Magyar Parlamentben a Szülő i Elidegenítési Szindróma (P.A.S. - Parental
Alienation Syndrome), mint egy nálunk még nem vizsgált és nem is szankcionál t
gyermekbántalmazási forma, mely egyre több országban lesz elismerve és szabályozva ?
Sajnos nagyon sok gyermeket érint, akkor is, ha homokba dugjuk a fej űnket, és azt mondjuk,
hogy ilyen nincs! Rengeteg gyermeket érint az elidegenítés: el van„rabolva" egyik szülőjétől,
nagyszűlőjétő l, általában az édesanyja által .
Brazíliában börtön jár az elidegenítésért . Román és osztrák szomszédaink is a törvényhozás el é
vitték ezt a súlyos gyermekbántalmazási formát. Nálunk eddig még senki nem karolta fel ezt a z
ügyet, pedig gyermekek tízezreit, apák, nagyszül ők százezreit is érintheti ez a dolog, főleg ha
az elmúlt évtizedeket is nézzük.

Kérem a kérdés kapcsán vázolja fel, hogy a Kormány mit tett, illetve mit tervez tenni a Szül ő i
Elidegenítési Szindróma (P.A.S. - Parental Alienation Syndrome) ellen !

Budapest, 2018 . március 12.

Tisztelettel :

Rig Lajos
országgyűlési képviselő

Rig Lajos
Jobbik
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